
Förbundet för Ekoparken       Styrelsen 
 
Protokoll         2014 04 15 
 
Sammanträde hos Anne Murray, Brännkyrkagatan 30 
 
Närvarande: Märtha Angert Lilliestråle, Bitte Liberg, Anne Murray, Richard Murray, Ole Settergren, 
Gunilla Sterner Kumm, Lennart Tonell, Anders Tranberg 
 
Förhinder: Lars-Åke Hörjel, Bengt Rundquist, Torbjörn Schmidt, Johan Tamm, Henrik 
Waldenström 
 
 
§ 1  Ordföranden, Richard Murray, öppnade mötet 
 
§ 2 Konstituering 
Styrelsen konstituerade sig enligt följande: 
Ordförande:  Richard Murray 
Vice ordförande: Märtha Angert Lilliestråle 
Kassör:   Anne Murray 
Vice kassör:   Lars-Åke Hörjel 
Sekreterare:  Gunilla Sterner Kumm 
 
§ 3 Firmatecknare 
Beslutades att förbundets firma tecknas av ordföranden, Richard Murray, kassör Anne Murray och 
vice kassör Lars-Åke Hörjel var för sig 
 
§ 4 Protokollet från styrelsemötet den 22.3 godkändes. 
 
§ 5 Tegelhagsskogen 
FFE har till Sollentuna kommun yttrat sig över förslag till naturreservat för Tegelhagsskogen. Mötet 
godkände yttrandet. 
 
§ 6 Möte om åtgärdsplan Brunnsviken runt 
Åtgärdsplan Brunnsviken runt har arbetats fram av Länsstyrelsen i samråd med markförvaltare och 
med stöd av konsulten Brita Holmberg Magnusson, AJ Landskapsarkitekter. Länsstyrelsen har 
inbjudit till ett möte på Länsstyrelsen den 28 april för att diskutera och lämna synpunkter på 
åtgärdsplanen. Åtgärdsplanen gäller främst tillgänglighetsfrågor och måste kompletteras med 
åtgärder för att stärka spridningsvägar och minska buller. Richard Murray åtog sig att via Bengt 
Rundquist informera förbundets medlemsorganisationer om möjligheten att delta i mötet. 
 
§ 7 Rapporter 
. Märtha Angert Lilliestråle rapporterade från startmötet för ”Brunnsvikens pånyttfödelse” som 
Haga Brunnsvikens vänner hade arrangerat på Haga Forum den 10 april. Mötet hade fungerat som 
en bra träffpunkt för aktörerna runt Brunnsviken. Richard Murray hade på mötet informerat om 
konferensen ”Large Parks in large cities”. 
 
. Storängsbotten 

Richard Murray och Märtha Angert Lilliestråle har deltagit i möten angående den framtida 
utformningen av bebyggelsen i Storängsbotten, mot Värtajärnvägen och Norra Länken. Stockholms 
stad har nu engagerat sig i diskussionerna inför framtagande av förslag till detaljplan. Förbundets 



representanter har framfört styrelsens tidigare uttryckta uppfattningar. 

. Skötselrådet 
Märtha Angert Lilliestråle rapporterade från möte i Skötselrådet. Bl a hade en flytt av Lillhaga 
diskuterats. En promenad ska företas för att bedöma dess mest lämpliga placering. Nästa möte i 
Skötselrådet äger rum den 16 juni. 
 
. Fisksjöäng 
Anne Murray rapporterade att ”Carolas kök” har planer på att bygga nytt i området. Märtha Angert 
Lilliestråle och Lennart Tonell bevakar frågan. Lennart Tonell kollar bygglov för området. 
 
§ 8 Work-shop om biologiska värden 
Länsstyrelsen och Naturhistoriska riksmuseet har inlett ett samarbete för att undersöka vilka 
kunskaper som finns om Nationalstadsparkens biologiska mångfald och kulturella värden. Den 24.4 
anordnas en work-shop på Naturhistoriska Riksmuséet. Ämne: Kulturlandskapet i 
Nationalstadsparken och dess biologiska värden. Beslutades att tillfråga Lars-Gunnar Bråvander om 
att delta för förbundets räkning. 

 

.§ 9 Råstasjön 

En förnyad skrivelse, i vilken FFE deltar, har sänts in till Stadsbyggnadsnämnden i Solna. Trots 
minskade byggplaner är FFE kritiskt. Godkändes att FFE medverkat i skrivelsen.   

 

§ 10 Gångbro över Djurgårdsbrunnsviken. 
Anne  Murray rapporterade från möte angående förslag till gång- och eventuellt cykelbro. 
Finansieringen av bron ännu inte klar. Mötet studerade och diskuterade förslaget till bro. 
Beslutades att FFE säger ja till en bro, som är enbart en gångbro. Ev. belysning bör bli ytterst 
diskret. 
 
§ 11 Solna stads grönplan 
Stadsbyggnadsförvaltningen i Solna har arbetat fram ett förslag på en ny grönplan. Förslaget finns 
ute på remiss fram till den 5 maj. Anders Tranberg och Märtha Angert Lilliestråle granskar 
förslaget. 
 

§ 12 Verksamhetsplanering 

Styrelsen gick igenom för verksamhetsåret aktuella ärenden och fördelade ansvarsområdena mellan 
sig. 

. Internationell konferens    Richard Murray, Henrik Waldenström 

. Lagen      Johan Tamm 

. Stockholmsporten     Anders Tranberg 

. Hästa gård      Bengt Rundquist 

. Trädfällning på privat mark    Bitte Liberg 

. Silverdal      Torbjörn Schmidt 

. Råstasjön      Henrik Waldenström 

. Kvarteret Växten     Gunilla Sterner Kumm 

. Lillhaga      Märtha Angert Lilliestråle 



. Roslagsbanan     Torkel Tigerschiöld 

. Stallmästargården     Märtha Angert Lilliestråle 

. Norra länken och restaurering av Bellevueparken  Richard Murray    
  

. Studentbostäder på Lappkärrsberget  Henrik Waldenström 

. Fisksjöäng      Märtha Angert Lilliestråle 

. Vattenreservoar i Lill-Jansskogen   Ole Settergren 

. Utformningen av Storängsbotten   Richard Murray och Märtha Angert Lilliestråle 

. Lidingöbro värdshus     Anne Murray och Lennart Tonell 

. Spårväg city      Anne Murray 

. Kraftledning      Märtha Angert Lilliestråle 

. Fiskartorpet byggplaner    Henrik Waldenström 

. Albano      Richard Murray och Märtha Angert Lilliestråle 

. Hjorthagstornet     Richard Murray och Ole Settergren 

. Källhagens värdshus     Anne Murray och Richard Murray 

. Kvarteret Stettin     Richard Murray 

. Godthem      Ole Settergren 

. Visit Djurgården     Henrik Waldenström 

. Djurgårdsbrunn     Richard Murray 

. Gröna Lund      Lennart Tonell 

. Liljevalchs      Lennart Tonell 

. Beckholmen      Richard Murray 

. Österleden      Lennart Tonell, Richard Murray o Henrik  
       Waldenström       

. Galopp på Ladugårdsgärde    Märtha Angert Lilliestråle 

. Solnas grönplan     Anders Tranberg 

. FFE:s hemsida     Bengt Rundquist 

 

§ 13 Inval av ny förening 

Danderyds naturskyddsförening beviljades inträde i FFE. 

 

§ 14 Kommande möten 

Nästa möte äger rum den 19 maj hos Richard Murray och mötet därefter sattes ut till den 10 juni. 

 

Vid protokollet       Justeras 

 

Gunilla Sterner Kumm      Richard Murray 


